
NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   KASIM  SAYI: 5

TOBB 5174 sayılı Kanun kapsamında Odaların asli görevi olan Madde 4: 
"Odalar; Üyelerinin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, mesleki faaliyetlerini 
kolaylaştırmak, mesleğin genel menfaatlerine uygun olarak gelişmesini sağlamak, 
mensuplarının birbirleri ve halk ile olan ilişkilerinde dürüstlüğü ve güveni hakim 
kılmak" hususları çerçevesinde; Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) 2021 
yılı Müşterek Meslek Komite Toplantısı 30 Kasım 2021 Salı günü gerçekleşti.

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclis Başkanı Hakan Şık, Yönetim 

Kurulu Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay ile Meclis ve 
Komite Üyeleri toplantıya katılım sağladı.

Toplantının açılış konuşmalarını yapan 
Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay; “Sayın Meclis 
Başkanım, Değerli Meclis Üyelerimiz 
ve Komitelerimizin Kıymetli Üyeleri 
Tekirdağ’ın ekonomik, ticari ve sosyal 
yönden gelişimine yön veren Tekirdağ 

Ticaret ve Sanayi Odası çatısı altında 
sizlerle bir arada olmaktan büyük mutluluk 
duyduğumu belirterek sözlerime başlamak 
istiyorum. Bileşik Meslek Komiteleri 
toplantımıza hoş geldiniz.

Değerli çalışma arkadaşlarım,

Yılsonu yaklaşırken tüm meslek 
komitelerimizi bir araya toplayarak yaşanan 
zorlu piyasa koşulları nedeniyle zor günler 
geçiren sektör temsilcilerimizle istişarede 
bulunmak istedik. Odamız bünyesinde 

çalışmalar yürüten Meslek Komitelerinin 
sorunlarının, bu sorunlara yönelik çözüm 
önerilerinin görüşülerek değerlendirildiği ve 
sektör temsilcilerinin birbirlerinin sorunları 
hakkında fikir sahibi olarak dayanışmanın 
amaçlandığı toplantımızın hayırlı olmasını 
temenni ediyorum. Tekirdağ Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak, hep birlikte şehrimizin 
üretimi ve istihdamı adına, ortak aklı ön 
plana çıkaran çalışmalar yapmaya gayret 
ediyoruz ve bunların da meyvelerini 
alıyoruz.” Dedi

2’de

Başkanımız Cengiz Günay, TBMM Başkanımız 
Prof. Dr. Sn. Mustafa Şentop ile Bir Araya Geldi
Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, TBMM 
Başkanımız Prof. Dr. Sn. Mustafa Şentop'u Tekirdağ Namık Kemal Üniversitesi 2021-2022 
Akademik Yılı İlk Dersi Açılış Töreni'nde karşılayarak, üyelerimizden gelen sorun ve talepleri 
kendisine iletti.

Dünya Kadın 
Girişimcilik Günü 
İstişare Toplantısı 
Gerçekleşti 3’te

Elektrik ve 
doğalgazda 
kademeli tarife 
yolda

KGF’den 
KOBİ’lere 
önemli 
destek

TOBB Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi'nden Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cengiz 
Günay'a Ziyaret

Unlu Mamuller Sektöründe Faaliyet 
Gösteren Üyelerimizle Gerçekleşen 
Toplantıda Sektörle İlgili Sıkıntı, Sorun ve 
Talepler Görüşüldü4’te 8’de 2’de 8’de

TEKİRDAĞ MERKEZLİ 
FİRMALARIN EKİM 
AYI İHRACATI GEÇEN 
YILIN AYNI AYINA 
GÖRE %23,1 ARTTI
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay; Ekim ayında ilimizden 
yapılan ihracatın 2020 yılın aynı 
ayına göre %23,1 arttığını belir-
terek şunları kaydetti;

Tekirdağ merkezli firmalar 2021 
yılı Ekim ayında 124 Milyon 40 
bin Dolar ihracat rakamına ulaştı. 
Ekim ayında ilimizden yapılan 
ihracat bir önceki aya göre %6,4 
azalış, pandemi etkilerinin azal-
masıyla birlikte ise 2021 yılının 
ilk 10 ayında Tekirdağ’dan yapılan 
ihracat rakamı toplamı 1 Milyar 
116 Milyon 929 bin dolar’ı bularak 
2020 yılının ilk 10 ayına göre %39 
artmıştır.

Ekim ayında Tekirdağ’dan ihraç 
edilen ürünler olarak; kimyevi 
maddeler, elektrik-elektronik 
ürünler, hazır giyim konfeksiyon, 
tekstil, makine ve aksam, demir ve 
demirdışı metaller ön sıraya çık-
mıştır. Tekirdağ’dan ihraç yapılan 
ülkeler arasında ise ön sırada; 
Almanya, ABD, İspanya, İtalya ve 
Bulgaristan yer almıştır.  

İhracatımızın artmasında rol 
oynayan firmalarımıza ve emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum.

Tekirdağ için çalışmaya devam 
edeceğiz.

3’te
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Meslek 
Komitelerimizin 
Yönlendirmeleri 
Yönetim 
Kurulumuzun 
Çalışmalarına 
Önemli Ölçüde 
Yardımcı 
Olmaktadır

Başkan Günay; 
“Meslek Komiteleri 
olarak buradaki 
tek görevimiz, 
mesleki gelişim, 
sektörel konular ve 
meslektaşlarımızı 
temsil değildir. Aynı 
zamanda bu şehrin 
tüm konularından, 
çözüm bekleyen 
hususlarından iş dünyası 
temsilcileri olarak bizler de 
mesulüz. Bu şehrin sanayi, 
tarım, lojistik, hizmet 
sektörü alanında gelişimi, 
turizm değerlerinin tanıtımı 
korunması ve gelişmesi, 
eğitimi, yaşam standartları, 
sosyokültürel altyapısı gibi 
her konuda görüşleriniz çok 
değerli. Bu anlamda, Meslek 
Komitelerimizin; bölgemizde 
tespit edilen sorunları ve 
çözüm önerilerini kendi 
meslek komite toplantılarında 
görüşerek karar almalarını 
ve bu kararların yönetim 
kurulumuza iletilmesini, 
çok önemli buluyoruz. 
Meslek komitelerimizin 
yönlendirmeleri Yönetim 
Kurulumuzun çalışmalarına 
önemli ölçüde yardımcı 
olmaktadır. Hep birlikte 
bu şehir için çalışmaya 
devam edelim, sizlerin 
çözülen sorunu demek 
Tekirdağ’ımızın kazanması, 
gelişmesi demektir. Tekirdağ 
iş dünyasına ve şehrimize 
faydalı olmak için yönetim 
olarak sürekli çalışıyoruz. 
Her bir üyemiz sektörel 
sorunlar veya şehirle ilgili 
her problemde 24 saat Oda 
yönetimine ulaşabilir, her 
türlü problemde üyelerimizin 
yanında olduğumuzu 
belirtmek etmek isterim. “ 
ifadelerini kullandı.

Sektörünüzün Sorunlarını 
Çözmek, Yeni Fikirler 
Geliştirmek İçin Sizlerden 
Daha Çok Çalışmalar 
Bekliyoruz

Günay sözlerinin devamında; 
“Komite toplantılarının 
düzenli yapılması Odamızın 
işleyişi için çok önemli. 

Komitelerimizin aldıkları 
karar doğrultusunda 
bizler çalışmalarımızı 
gerçekleştiriyoruz. Akredite 
oda olarak ve daha iyi 
koşullarda üyelerimize 
hizmet verebilmek için 
planlarımız doğrultusunda 
çalışmalarımızı yürütüyoruz. 
Odamız bünyesinde 
personelimizin oluşturmuş 
olduğu Akreditasyon 
Çalışma Grubu ile 
Odamızı daha da üst 
seviyelere çıkaracağımızı 
ümit ediyorum.  Bu 
yolda komitelerimize 
düşen görevler de var. 
Sektörünüzün sorunlarını 
çözmek, yeni fikirler 
geliştirmek için sizlerden 
daha çok çalışmalar 
bekliyoruz. Akreditasyon 
puanımızın daha da 
artması için komitelerimiz 
üzerinden hesaplanacak 
puanları çok önemli. 
Odamız ve üyelerimizin 
ortak sorunlarını masaya 
yatırıp, çözüm önerilerinin 
arandığı bu bileşik meslek 
komiteleri toplantımız ile 
birlik ve beraberliğimizi 
artırmak adına büyük 
faydalar sağlayacağı 
düşüncesindeyim.” 
Açıklamasında bulundu.

Bizler, Üyelerimizin, 
Esnafımızın ve 
Sanayicimizin 
Sıkıntılarını Siz Komite 
Başkanlarımızdan, Komite 
Üyelerimizden Öğreniyoruz

Konuşmasının son 
bölümünde; “Komitelerimiz; 
esnafımızın ve 
sanayicimizin nabzını 
tutan birimlerimizdir” 
diyen Başkan Günay; 
“Bizler, üyelerimizin, 

esnafımızın ve sanayicimizin 
sıkıntılarını siz komite 
başkanlarımızdan, komite 
üyelerimizden öğreniyoruz. 
Bu vesile ile ilimizin 
ve sizlerin sorunlarına 
sahip çıkıyoruz. Takdir 
edersiniz ki komitelerimizin 
sıkıntılarını tespit etmek, 
bunları her ortamda dile 
getirmek ve çözmek 
bizlerin öncelikli görevidir. 
Odaların çalışması, meslek 
komitelerin çalışması 
ile doğru orantılıdır.  
Müşterek Meslek Komite 
toplantımızın şehrimiz, 
bölgemiz ve ülkemiz adına 
hayırlı olmasını diliyor, 
hepinize katılımınızdan 
dolayı teşekkür ediyorum.” 
İfadelerini kullandı.

Başkan Günay konuşmasının 
ardından; Asgari ücretle 
ilgili yapılacak düzenlemeler, 
enflasyon oranları, asgari 
ücretin işveren üzerindeki 
yükü ve işverene olan yükün 
hafifletilmesi için yapılması 
gerekenler, 2021 yılındaki 
büyüme rakamları ve tüm 
bu ekonomik verilere göre 
doğacak sonuçlar ile ilgili 
sunum gerçekleştirdi.

Toplantının son bölümünde 
ise komite üyelerinden gelen; 
ekmek fiyat tarifesi, et fiyat 
tarifesi, üretimin arttırılması, 
ara eleman sıkıntısı, asgari 
ücret, enflasyon, kur artışı, 
enerji ve yakıt maliyetleri 
ve elektrik fiyatları, 
girişimciliğin desteklenmesi, 
devlet destekleri, vergisel 
yükler ve finansa ulaşım 
konularında gelen talepler 
doğrultusunda sektörel 
sorunlar ve çözüm önerileri 
hakkında istişarelerde 
bulunuldu.

TOBB Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi'nden Yönetim Kurulu 

Başkanımız Cengiz Günay'a Ziyaret

Tekirdağ Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi Müdürü Bilge Can ve Müdür Yardımcısı Mustafa 
Püsküllü, Başkanımız Cengiz Günay'ı ziyare etti.
Görüşmede eğitim ve öğretim hayatına ilişkin istişarelerde bu-
lunuldu.

KOSGEB Tekirdağ Güney Müdürü Ceyhan 
Bahadır Karataş'tan Kurumumuza Ziyaret
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, göreve yeni başlayan 
KOSGEB Tekirdağ Güney Müdürü Ceyhan Bahadır Karataş'ı 
kurumumuzda misafir ederek, girişimciliğin yaygınlaşması, 
KOBİ'lerin geliştirilmesi ve kurumlar arası iş birliği konularında 
istişarelerde bulundu.

Ekim’de 
milyarlık 
iki 
yatırım

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığın-
ca 2021 Ekim ayında, 19 mil-
yar 430 milyon liralık yatırım 
öngören 884 proje yatırım teşvik 
belgesine bağlandı.

Ekim’de 19 milyar 430 milyon 
liralık yatırım öngören 884 proje 
teşvik belgesine bağlanırken, bu 
yatırımlar kapsamında 31 bin 397 
kişilik istihdam öngörüldü.

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, 

Ekim ayına ilişkin yatırım teşvik 
belgelerinin listesini yayınladı. 
Ekim ayında 19 milyar 430 milyon 
liralık yatırım öngören 884 proje 
için yatırım teşvik belgesi düzen-
lendi. Teşvik belgeli yatırımlar 
kapsamında 31 bin 397 kişilik 
istihdam öngörüldü. Yatırımcılar, 
bu kapsamda 936 milyon 152 bin 
dolarlık ithal makine ve teçhizat 
kullanacaklar.
kaynak: www.dunya.com

AB’ye ihracatı 80 milyar 
dolara yaklaştı

Türkiye İhracatçılar Meclisi 
(TİM) verilerine göre, Türki-
ye'nin ihracatı, Ocak-Kasım 
2021'de geçen yılın aynı 
dönemine kıyasla yüzde 33,8 
artarak 203 milyar 141 mily-
on 161 bin dolara çıktı.
 
Söz konusu dönemde  Avrupa Birliği (AB) ülkelerine yüzde 34,3 
artışla 78 milyar 557 milyon 731 bin dolarlık ihracat gerçekleştirildi.
 
Yılın 11 ayında AB ülkelerine en fazla otomotiv endüstrisi, hazır 
giyim ve konfeksiyon, kimyevi maddeler ve mamulleri, çelik, demir 
ve demir dışı metaller ihracatı yapıldı.
 
AB ülkelerine ihracatta otomotiv endüstrisi, hazır giyim ve konfek-
siyon, kimyevi maddeler ve mamulleri, çelik, demir ve demir dışı 
metaller ihracatının payı yüzde 65 olarak gerçekleşti.
 
Söz konusu dönemde AB ülkelerine 17 milyar 81 milyon 130 bin 
dolarlık otomotiv endüstrisi, 11 milyar 142 milyon 687 bin dolarlık 
hazır giyim ve konfeksiyon, 9 milyar 39 milyon 894 bin dolarlık 
kimyevi maddeler ve mamulleri, 7 milyar 582 milyon 986 bin dol-
arlık çelik ve 5 milyar 825 milyon 459 bin dolarlık demir ve demir 
dışı metaller ihracatı yapıldı.
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Dünya Kadın Girişimcilik Günü İstişare Toplantısı Gerçekleşti
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı ve Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
ve TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı Nurten 
Öztürk ile birlikte, Demokrasi 
ve Özgürlükler Adasında 
düzenlenen “Dünya Kadın 
Girişimcilik Günü” İstişare 
Toplantısına katıldı.
19 Kasım Dünya Kadın 
Girişimcilik Günü’nü kutlayan 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, 
kadınların çalışma hayatına 
katılımlarının artmasının 
ekonominin en temel 
meselelerinden birisi olduğuna 
işaret ederek, “Tek kanatlı bir 
kuşun uçamayacağı gibi sadece 
erkek gücüne ve hâkimiyetine 
dayalı bir üretim modeli de 
mümkün değildir” dedi.
Göreve geldikleri günden bu yana 

kadın girişimciliğinin önünü açmak 
için çabaladıklarını ifade eden 
Hisarcıklıoğlu, “Türkiye için kadın ve 
erkeğin omuz omuza iş hayatına dâhil 
olması gerektiğine inanıyoruz. Bugüne 

kadar hep kız çocuklarınız ile erkek 
çocuklarınız arasında miras ayrımı 
yapmayın dedik. Eşitliği savunduk. 

Bundan böyle de 
kızlarınıza da şirket 
yönetimlerinde 
yer açın diyoruz” 
ifadesini kullandı.
-TOBB KGK 81 ilde 
proje üretiyor
2007 yılında 
kurdukları TOBB 
Kadın Girişimciler 
Kurulu’nun 81 ilde 
oda ve borsaların 
koordinasyonunda 
projeler 
gerçekleştirdiğini 
ifade eden 
Hisarcıklıoğlu 
“Ülkemizde kadın 
girişimci oranı 
yüzde 6’ dan yüzde 
10’a çıktıysa bunda 
TOBB KGK’nin 
çalışmalarının rolü 

büyüktür. Genç kızlarımıza girişimcilik 
konusunda ‘cesaretli olun’ diyorum. İş 
hayatına atılırken girişimcilik fikrini 
öncelikli olarak düşünsünler” dedi.
Kadınların e-ticarete yönlendirilmesi,  

yeni kadın 
girişimcilerin 
yetiştirilmesi, 
kadın 
girişimcilerin 
beceri ve 
yetkinliklerinin 
artırılması 
amacıyla birçok 
kurumla ulusal 
çapta projeler 
yürüttüklerini 
belirten TOBB 
Başkanı, “81 
ilde bulunan 
kadın girişimci 
kurullarımız, bu 

vizyonla gerek 
yerelde gerek ulusalda birçok başarılı 
projeye imza atıyor. Kadın girişimci 
kurullarımız adeta birer proje fabrikası 
haline geldi” dedi.
- TOBB KGK Başkanı Nurten Öztürk
TOBB Kadın Girişimciler Kurulu 
(KGK) Başkanı Nurten Öztürk de 

ülkelerin kalkınmasının kadın emeğinin 
ekonomiye yansıması ile mümkün 
olduğunu vurguladı.
Kadının işgücüne katılımının ekonomik 
ve sosyal yaşamın sürdürülebilirliği 
açısından bir gereklilik olduğunu 
söyleyen Öztürk, tüm kişi, kurum ve 
kuruluşları kadın girişimciliğinin önünü 
açmaya ve kadın istihdamına katkı 
sağlamaya davet etti.
Türkiye’de ve Dünya’da kadınların iş 
hayatındaki yeri ve rolünün, olumlu 
ilerlemelere rağmen, istenilen noktada 
olmadığına işaret eden Nurten Öztürk 
şunları ifade etti: “Kadın girişimciliğinin 
sadece bir cinsiyet meselesi değil; 
aynı zamanda bir kalkınma, eşitlik 
ve ekonomik gelişim fırsatı olduğuna 
inanıyorum. Bu yeniçağ; doğal 
kaynakların bilinçsiz tüketildiği, 
iklim değişikliği ve çevre kirliliğinin 
yarattığı tehditlerin, afetler ve göçlerin, 
eşitsizliklerin katlanarak arttığı bir 
dönem olmasın. Bu çağın özellikle 
kadınların yükseliş çağı olacağına 
inanıyorum. Dünya Kadın Girişimcilik 
Günümüz kutlu olsun.”
Toplantıya TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu Üyeleri iştirak etti.
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Çorlu TSO Yönetim Kurulu'ndan 
Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu'na Ziyaret

orlu TSO Yönetim Kurulu Başkanı İzzet Volkan, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları; Hüseyin 
Ersoy, Haluk Perçin Bayındır, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Kaya Kumyol, Yönetim Kurulu 
Üyeleri; Haşim Yiğit, Müslüm Kahraman, Cem 

Tunalı, Ertuğrul Adıgüzel ve Genel Sekreter İbrahim 
Karağöz kurumumuza ziyarette bulundu.

Ziyarete Meclis Başkanımız Hakan Şık, Yönetim Kurulu 
Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları, Cemil 
Koçaş, Göksel Karaevli, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 

Yılmaz Emer, Yönetim Kurulu Üyeleri; Kemal Küçük, 
Mithat Saygı, Serdar Gül, Serdar Sevim ve Hüseyin 
Bahadır Yazıcı ile Genel Sekreter V. Aynur Yenipazarlı 
katılım sağladı.

Yapılan görüşmede, iki oda arasında birlik ve beraberlik 
duygusuyla hareket edilerek iş hayatının ve ilimizin 
gelişimi ile bölgemizin kalkınması için yapılabilecek 
projeler hakkında istişarelerde bulunuldu. Nazik 
ziyaretleri için Çorlu Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı İzzet Volkan nezdinde Yönetim Kurulu 
Üyelerine teşekkür ederiz.

Yazcan Boya ve Yapı Malzemeleri 
Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi'nden 

Kurumumuza Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 6. Meslek Grubunda 
faaliyet gösteren Yazcan Boya ve Yapı Malzemeleri Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi yetkilileri 
İbrahim Can ve Serkan Yavuz’u kurumumuzda ağırlayarak kimya sektörü ve yapılan faaliyetler ile 
ilgili bilgiler aldı. 

Günay ziyaretle ilglili yaptığı açıklamada; "Çalışmalarından dolayı kendilerini tebrik ediyor, 
başarılarının devamını diliyorum.Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası olarak, üyelerimizin yaptığı 
çalışmalarda desteğimizi sürdürmeye devam edeceğiz." dedi. 

Elektrik ve doğalgazda 
kademeli tarife yolda

nerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Fatih Dönmez, 
basın mensuplarına 
yaptığı açıklamada, 
enerji tüketiminin 

yeni tip koronavirüs (Kovid-19) 
salgını öncesi seviyelere ulaştığını, 
elektrik talebinin ise ekonomik 
büyümeyle paralel şekilde bu yıl 
yüzde 8 artış göstereceğini söyledi.
 
Küresel piyasalarda özellikle 
Avrupa'da doğal gaz fiyatlarının 
ciddi oranda arttığını anımsatan 
Dönmez, "Yılbaşına göre spot 
elektrik piyasalarında fiyatlar 3 
kata yakın arttı. Ülkemizde de bu 
oranda olmamakla birlikte bazı 
artışları gözlemledik. Özellikle 
hane halkına bunun büyük kısmını 
yansıtmayarak bir koruma yapmış 
olduk. Doğal gaz, elektrik ve 
akaryakıttaki ÖTV'yi dikkate 
aldığımızda yaklaşık 127 milyar 
dolarlık destekleme yapıldı. 
Neredeyse kişi başı 1500 lira gibi 
bir destekten bahsediyoruz. Tabii 
vatandaşlarımız faturalarında bu 
destekleme tutarını görmüyor 
çünkü onu arz tarafında özellikle 
kamu kurumları eliyle yönetmeye 
çalışıyoruz. Son çeyrek itibarıyla 
doğal gazda fiyatın neredeyse 4'te 
1'i faturalara yansıyor, elektrikte 
de yarı yarıya seviyesinde." diye 
konuştu.
 
Dönmez, elektrik faturalarında 
kademeli tarifenin şu anda 
meclis gündeminde olduğunu ve 
komisyonda müzakere edileceğini 
kaydetti.
 
Bu uygulamanın halihazırda su 
faturalarında birçok belediye 
tarafından uygulandığını aktaran 
Dönmez, "Bu uygulama, elektriği 
verimli kullanmaya teşvik edecek. 
Benzer uygulamayı doğal gaz 
için de çalışıyoruz. Özellikle 
kış aylarında, vatandaşımızın 
tüketiminin yoğun olduğu 
dönemlerde iki kademeli bir tarife 
çalışmasına geçmeyi planlıyoruz. 
Henüz takvim netleşmedi, 
kanunun çıkmasını bekliyoruz." 
ifadelerini kullandı.
 
"KARADENİZ'DE DOĞAL 
GAZ ÇALIŞMALARI PLANA 
UYGUN İLERLİYOR"
 
Dönmez, Türkiye'nin Rusya ile 
doğal gaz görüşmelerinde prensipte 
anlaşma sağladığını belirterek, 
"Yakın gelecekte yazılı anlaşmaya 

dönüşmüş olacak. Yıl sonunda 
biten kontratlar da yenilenmiş 
olacak. Bu kontratların süreleri 
eskisi kadar uzun değil, 3 ila 10 
yıl gibi vadeler söz konusu olabilir. 
Öngörümüz, yıl sonuna kadar 
anlaşmanın tamamlanmış olması. 
Kontratlarda miktarlar aynı, özel 
sektör ve BOTAŞ'ın payları da 
aynı. İhtiyaca göre bir miktar 
yüksek çekme imkanı da olacak. 
Bu madde daha önceki kontratta 
yoktu, ilk kez bu kontratta yer 
alacak." bilgisini paylaştı.
 
Karadeniz'de keşfedilen doğal 
gaza ilişkin çalışmaların plana 
uygun şekilde ilerlediğine değinen 
Dönmez, açılan tüm kuyularda 
testlerin arka arkaya yapılacağını 
söyledi.
 
Dönmez, Türkiye'nin dördüncü 
sondaj gemisinin gelecek yıl 
mayısta Türkiye'ye ulaşmasını 
beklediklerini dile getirerek, 
"Dördüncü geminin nerede görev 
yapacağıyla ilgili henüz lokasyon 
belirlemedik. Akdeniz'de sismik 
veriler analiz edildikten sonra en 
verimli lokasyonlar tespit edilecek 
ve ona göre bir sondaj planlaması 
yapılacak. Akdeniz'deki veriler o 
zamana kadar biterse dördüncü 
sondaj gemisi Akdeniz'e de 
gidebilir. Karadeniz'de de göreve 
başlayabilir. Türkiye Petrolleri 
Anonim Ortaklığının iş planına 
göre hareket edeceğiz. Bu sıfır bir 
gemi, ilk kez biz kullanacağız." 
diye konuştu.

KÖMÜRDEN ÇIKIŞ, 
TEKNOLOJİK 
GELİŞMELERE BAĞLI
 
Dönmez, Türkiye'nin iklim 
değişikliğiyle mücadele ve 2053 
net sıfır emisyon hedeflerine 
ilişkin ise enerji ihtiyacını fosil 
yakıtlardan karşılayan tüm sektör 
ve kurumların dönüşüm sağlaması 
gerektiğini ifade etti.
 
Karbon yakalama teknolojisinin 
gelişmesi durumunda kömürün 
Türkiye enerji portföyünden 
çıkarılmayacağını kaydeden 
Dönmez, "Yakıtın kendisinde 
kaliteyi artırıcı ve karbon azaltıcı 
teknolojik gelişmeler süreci 
şekillendirecek ama teknolojiler 
bugünkü haliyle kalırsa, net sıfır 
emisyon hedefi doğrultusunda 
2053'ten sonra kömürden elektrik 
üretim imkanı kalmaz." dedi.

Lüleburgaz TSO Meclis Başkanı Aytaç Aksoy 
ve Reşat Koşar'dan Başkan Günay'a Ziyaret

Lüleburgaz TSO Meclis Başkanı Aytaç Aksoy ve şehrimizin iş 
insanlarından Reşat Koşar, Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay'ı ziyaret etti.

Nazik ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ediyoruz.

kaynak: www.itohaber.com
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BAŞKAN GÜNAY, BOSNA HERSEK SÜT VE ŞARAP 
ENDÜSTRİSİ TANITIM KONFERANSI'NA KATILDI

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, Bosna Hersek 
Süt ve Şarap Endüstrisi Tanıtım 
Konferansı’na TOBB’u Temsilen 
Katıldı

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, Bosna Hersek İstanbul 
Başkonsolosluğu ve Bosna Hersek 
Dış Ticaret Odası koordinasyonunda 
İstanbul'da düzenlenen Bosna Hersek 
Süt ve Şarap Endüstrisi Tanıtım 
Konferansı'na temsilen katılarak Bosna 
Hersek Dış Tic. Odası Başkanı Vjekoslav 
Vuković ile istişarelerde bulundu.

TİCARET RAKAMLARI 
İNCELENDİĞİNDE, TİCARET 
HACMİMİZİN DE HER SENE 
ARTTIĞI GÖZLEMLENMEKTEDİR

Başkan Günay toplantıda gerçekleştirdiği 
konuşmada; "Sayın Başkonsolos, 
çok kıymetli dostum, Bosna Hersek 

Dış Ticaret 
Odası Başkanı 
Vjekoslav 
Vuković, Değerli 
katılımcılar, 
Sizleri şahsım ve 
Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği 
adına saygıyla 
selamlıyorum. 
Pandemi 
sebebiyle fiziksel 
görüşmelerimize 
ve temaslarımıza 
ara vermek 
zorunda 

kalmıştık. Bu etkinlikte bir araya 
gelmekten mutluluk duyuyorum. Ayrıca 
Başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
selamlarını ve başarı dileklerini sizinle 
paylaşmak istiyorum. Ülkemizle Bosna 
Hersek arasındaki ilişkiler, siyasal, 
sosyal ve kültürel alanlarda oldukça 
güçlü bir görünüm sergilemektedir 
Ticaret rakamları incelendiğinde, 
ticaret hacmimizin de her sene arttığı 
gözlemlenmektedir. Son dönemde ticaret 
hacmimizdeki düşüş, küresel ölçekte 
uluslararası ticarette ve ekonomilerde 
daralmalara sebep olan pandemi 
şartlarından ve Covid-19 salgınından 
kaynaklanmaktadır. Ancak bu senenin 
ilk 10 ayı incelendiğinde, geçen senenin 
aynı dönemine göre ticaret hacmimizin 
arttığı net olarak görülmektedir.” Dedi.

TİCARET RAKAMLARI 
İNCELENDİĞİNDE, TİCARET 
HACMİMİZİN DE HER SENE 
ARTTIĞI GÖZLEMLENMEKTEDİR

Günay konuşmasının devamında; “2021 
yılı Ekim ayında toplam ticaretimiz 700 

milyon dolara yaklaşmıştır. Bosna 
Hersek'in ülkemize ihracat yapan 
diğer ülkelere göre avantajı, kalite 
ve fiyat rekabetinin yanı sıra Bosna 
Hersek ile ülkemiz arasındaki 
Serbest Ticaret Anlaşması'nda 
yatmaktadır. Ülkemiz ile Bosna 
Hersek arasında,1 Temmuz 2003’de 
yürürlüğe giren Serbest Ticaret 
Anlaşması sonrasında iki ülke 
arasındaki dış ticaret hacmi önemli 
bir artış göstermiştir. Son on yılda 
ticaret hacmimiz, iki katına; STA 
yürürlüğe girdiği tarihten itibaren 
ise üç katını aşan seviyelere 
ulaşmıştır. Bu yıl Ağustos ayında 
yürürlüğe giren Revize STA 
ile de dış ticaret hacmimizin daha da 
artacağı tahmin edilmektedir. Mevcut 
STA, Türkiye’nin tarım ürünlerinde 
bugüne kadar en kapsamlı serbestleşmeyi 
sağlayan anlaşmadır. Her iki ülke 
iş insanlarımızın bu avantajlardan 
yararlanarak işbirliklerini geliştirmeleri 
arzusundayız. Bu etkinliğin de 
firmalarımızın Bosna Hersek’in şarap 
ve süt endüstrisi hakkında bilgi sahibi 
olmaları ve Bosna Hersek firmaları ile 
Türk firmaları arasında yeni ortaklıklar 
kurulması için iyi bir fırsat olduğunu 
düşünüyorum.” İfadelerini kullandı.

BOSNA HERSEK’TEN 
TÜRKİYE’YE YATIRIMCI 
GETİRMEK VE KARŞILIKLI 
TİCARETİMİZİ ARTTIRMAK İÇİN 
BİRLİKTE ÇALIŞIYORUZ

Başkan Cengiz Günay konuşmasının 
son bölümünde ise; “TOBB olarak, 
Bosna Hersek ile ekonomik işbirliğini 
geliştirmek için çalışmalarımız 
sürmektedir. Bu kapsamda geçen sene 

Bosna Hersek Dış Ticaret Odası ile 
Türkiye-Bosna Hersek Ticaret ve Sanayi 
Odası Forumu kurduk. Eş başkanlıklarını 
ben ve Bosna Hersek Dış Ticaret Odası 
Başkanı arkadaşım Vjekoslav Vuković 
yürütüyoruz. İkili Oda olarak Bosna 
Hersek’teki yatırımlarımızı arttırmak, 
Bosna Hersek’ten Türkiye’ye yatırımcı 
getirmek ve karşılıklı ticaretimizi 
arttırmak için birlikte çalışıyoruz. 
Burada yer alan firmalarımızın da 
bu Forumun sağladığı avantajlardan 
yararlanmasını istiyoruz ve sizleri 
bu Oda Forumuna üye olmaya davet 
ediyoruz. Konuşmamı bitirmeden 
önce bu etkinliği düzenleyen Bosna 
Hersek İstanbul Başkonsolosluğu ve 
Bosna Hersek Dış Ticaret Odası’na 
güzel organizasyon ve nazik davetleri 
için teşekkür ediyor, hepinize saygılar 
sunuyorum.” Açıklamasına yer verdi.
Toplantı; sektör hakkında tanıtıcı 
videoların sunulması ve şirketler arası 
ikili görüşmelerin yapılmasının ardından 
sona erdi.

Cengiz Günay, Tıny House üretiminde 
Türkiye’nin lider markası olan Adalı İnş. 
Taah. Mak. San. ve Tic. A.Ş’yi ziyaret etti
Başkanımız Cengiz 
Günay, Tıny House 
üretiminde Türkiye'nin 
lider markası olan 6. 
Meslek grubunda faaliyet 
gösteren üyemiz Adalı 
İnş. Taah. Mak. San. ve 
Tic. A.Ş sahibi Ali Rıza 
Adalı’yı ziyaret ederek 
gerçekleştirmiş olduğu 
projeleri inceledi ve 
bilgiler aldı.

Group Sagun ortaklarından Mustafa Sagun'dan 
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay'a Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Odamız Üyesi Group Sagun ortaklarından Mustafa Sagun'u kurumumuzda 
ağırlayarak görüşmelerde bulundu.

Enflasyon 
kasımda 
yüzde 3,51 
artarken 
yıllık bazda 
yüzde 21,31 
oldu.

Tüketici Fiyat Endeksi (TÜFE) kasımda aylık bazda yüzde 
3,51, Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE) yüzde 9,99 
artış gösterdi. Yıllık enflasyon tüketici fiyatlarında yüzde 
21,31, yurt içi üretici fiyatlarında yüzde 54,62 oldu.
Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre, kasım ayı iti-
barıyla 12 aylık ortalamalar dikkate alındığında, tüketici fi-
yatları yüzde 17,71, yurt içi üretici fiyatları yüzde 38,94 arttı.
Aylık bazda TÜFE yüzde 3,51, Yİ-ÜFE yüzde 9,99 artış 
kaydetti.
 
TÜFE, kasımda geçen yılın aralık ayına göre yüzde 19,82, 
geçen yılın aynı ayına kıyasla yüzde 21,31 yükseldi.
 
Yİ-ÜFE ise Aralık 2020'ye göre yüzde 51,06, geçen yılın 
kasım ayına kıyasla yüzde 54,62 artış gösterdi.

kaynak: www.itohaber.com

Fitch, Türkiye'nin 2021 büyüme tahminini yüzde 10.5'e yükseltti
Uluslararası kredi 
derecelendirme kuruluşu 
Fitch Ratings’in yapılan 
açıklamada, Türkiye 
ekonomisine ilişkin 
değerlendirmelerde 
bulunuldu.
 
Türkiye’nin yeni tip 
koronavirüs (Kovid-19) 
salgınının etkili olmaya 
başladığı 2020’de gayrisafi 
yurtiçi hasılasının 
(GSYH) yüzde 1,8 arttığı 
anımsatılan açıklamada, 
ülke ekonomisinin 
2021’de ise yüzde 10,5 

büyümesinin tahmin 
edildiği aktarıldı. Fitch, 
eylül ayında yayımlanan 
Küresel Ekonomik 
Görünüm Raporu’nda 
Türkiye ekonomisinin bu 
yıl yüzde 9,2 büyüyeceğini 
öngörmüştü.
 
Açıklamada, ülke 
ekonomisine ilişkin 2022 
yılı büyüme tahmininin ise 
yüzde 3,5’ten yüzde 3,6’ya 
yükseltildiği kaydedildi.
 
Türkiye’nin ekonomik 
büyümesinin, emsallerine 

göre güçlü olduğuna işaret 
edilen açıklamada, ancak 
ülkede kişi başına düşen 
milli gelirin dolar bazında 
2013’ten bu yana düşüş 
eğiliminde olduğu ifade 
edildi.
 
Türkiye’nin kredi 
notunun “BB-” olarak 
teyit edildiği belirtilen 
açıklamada, ülkenin kredi 
not görünümünün ise 
“durağan”dan “negatif”e 
çevrildiği kaydedildi.
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Bilgi ve İletişim: Dış Ticaret Birimi 0282 261 21 71 - 122

Müstakil Sanayici ve İş Adamları 
Derneği (MÜSİAD) Tekirdağ Şube 
Başkanı Ramazan Doğan, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Oktay Koç 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri kurumu-
muzu ziyaret etti.
Gerçekleşen ziyarete Meclis 
Başkanımız Hakan Şık, Yönetim 
Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim 

Kurulu Üyesi Cengiz Günay, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcılarımız Cemil 
Koçaş ve Göksel Karaevli katıldı.
Görüşmede, kurumlar arası işbirliği 
çalışmaları ile ilimizin ekonomik 
ve ticari hayatına ilişkin konularda 
istişarelerde bulunuldu.
MÜSİAD Heyetine nazik ziyaretleri 
için teşekkür ederiz.

Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği’nden 
Tekirdağ Şubesinden Kurumumuza Ziyaret

Başkanımız Cengiz Günay, 
Pandemi Sonrası Ekonomik 
İlişkilerin Canlandırılması 
temalı Türkiye-Bulgaristan 

İş Forumu'na Katıldı

TOBB ve Bulgaristan TSO işbirliğinde, Pandemi Sonrası Ekonomik İlişkilerin 
Canlandırılması temalı Türkiye-Bulgaristan İş Forumu TOBB | Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanımız M.Rifat Hisarcıklıoğlu, Bulgaristan Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Tsvetan Simeonov, Sofya Büyükelçimiz Aylin Sekizkök ve Bulgaristan Ankara 
Büyükelçisi Angel Cholakov’un katılımıyla video konferans yöntemiyle gerçekleşti.
Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay'ın katıldığı 
toplantıda iki ülke arasındaki iş birlikleri ve yatırım fırsatları konularında istişarelerde 
bulunuldu.

Toplantı ile ilgili açıklamada bulunan Başkan Günay; "Görüşmelerin iş dünyamız 
adına hayırlı olmasını diliyor, Bulgaristan ile ticaret yapan ya da yapmayı planlayan 
üyelerimizi https://tobb.org.tr/IkiliOdalar/TurkiyeBulgaristanTSO/ adresini ziyaret 
ederek Türkiye-Bulgaristan Ticaret ve Sanayi Odası Forumu'na kayıt olmaya davet 
ediyorum." dedi.

Tekirdağ Gıda Kontrol Laboratuvar 
Müdürü'nden Kurumumuza Ziyaret

Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ Gıda Kontrol Laboratuvar Müdürü Sayın İbrahim 
Halil Bakır'ı kurumumuzda ağırlayarak yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler aldı.
Nazik ziyaretinden dolayı kendisine teşekkür ederiz.
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Hayrabolu Ticaret ve Sanayi Odası Başkanımız Mehmet Başol, 
Hayrabolu Ticaret Borsası Meclis Başkanımız Ahmet Akgün ve Odamız 
1. Meslek Grubunda faaliyet gösteren Ekmen Tarım San. ve Tic. Ltd. Şti. 
sahibi İrfan Ekmen'i kurumumuzda ağırladık.

Gerçekleşen görüşmede bölgemizdeki tarım sektöründe yaşanan 
sorunları ve çözüm önerilerini istişare ettik.

Nazik ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederim.

Bölgemizdeki Tarım Sektöründe Yaşanan 
Sorunları ve Çözüm Önerilerini İstişare Edildi

Odamız Ev Sahipliğinde Tarıma Dayalı Ekonomik 
Yatırımlar ve Tarıma Dayalı Altyapı Yatırımlarının 

Desteklenmesi Toplantısı Gerçekleşti

Odamız ev sahipliğinde İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü tarafından "Tarıma 
Dayalı Ekonomik Yatırımlar ve 
Tarıma Dayalı Altyapı Yatırımlarının 
Desteklenmesi" ile ilgili yatırım 
konularının başvuru şartları ve 
uygulamaları hakkında bilgilendirme 
toplantısı yapıldı.

Toplantıya, Yönetim Kurulu Başkanımız 
ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Cemil Koçaş ve Yönetim 
Kurulu Üyemiz Mİthat Saygı katılım 
sağladı.

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Türkiye Perakendecilik 
Meclisi Toplantısı Gerçekleşti

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Türkiye 
Perakendecilik Meclisi 
Toplantısı, Meclis Başkanı 
Alp Önder Özpamukçu 
başkanlığında, Yönetim 
Kurulu Başkanımız ve 
TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, Ticaret 
Bakanlığı İç Ticaret Genel 
Müdürlüğü Perakende 
Ticaret Daire Başkanı Burak 
Kaplan, özel sektör ve 
sivil toplum kuruluşlarının 
üst düzey temsilcilerinin 
katılımı ile video konferans 
yöntemiyle gerçekleştirildi.  

TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, 
toplantı gündeminde sektörün gelişimi 
için önemli konuların olduğunu 
belirterek alınacak kararların hayata 

geçirilmesi için takibinin sağlanacağını önemle 
vurguladı.

Meclis Başkanı Alp Önder Özpamukçu ise, 
yoğun katılımla gerçekleştirilen toplantıya 
Üyelerin katılımı için teşekkür ederek, en son 
yapılan toplantıdan bugüne yaşanan gelişmeler 
hakkında kısa bir bilgilendirmede bulundu.

Pazar yerlerinin denetlenerek, sahte ürün 
satışının engellenmesi konusunda düzenleme 
yapılmasının gerekli olduğunu vurgulayan 
Meclis Üyeleri, mücevher sektöründe verilen 
sertifikalarda taş özelliklerinin açık ve net 
olarak yazılmasının önemine değinerek, 
özellikle turizm bölgelerinde satış sonrası 
sertifika verilmesinin ve taşların içeriğinin net 
olarak belirtilmesi konusunda bir düzenleme 
yapılmasının gerekli olduğunu belirtti.

Sektörün son dönemdeki önemli konularından 
biri olan depozito sistemini ele alan Üyeler, 
restoran ve gıda servis zincirleri için meydana 
gelen belirsizliklere değinerek, depozito 
sisteminin uygulamaya geçiş tarihinin 
ötelenmesi taleplerini Kamu temsilcilerine 
ilettiler.

Temmuz tarihli 2021/26 sayılı SGK 
Genelgesinde 5 puanlık prim indiriminden 
yararlanma koşulunun değiştiğini söyleyen 
sektör temsilcileri, düzenlemeye göre 
herhangi bir işyeri dosyasında borç varsa 
borcu bulunmayan Türkiye genelindeki 

diğer işyerleri için dahi 5 puanlık destekten 
yararlanılamayacağını belirterek, bahse konu 
destekten yararlanma koşulunun değişmesi 
için Kamu nezdinde girişimlerde bulunulması 
gerektiği dile getirdi.

Çalışanların aşı ve COVID test bilgilerinin 
işyerleri ile paylaşılmasının düzenlendiğini, 
ancak yöntemi ve uygulama şeklinin net bir 
şekilde belirtilmediğini söyleyen Üyeler, bilgileri 
sağlamayan ve bundan imtina eden çalışanlara 
dair yaptırımların ne olacağı, bu gibi durumda 
işverenin ne yapması gerektiği, aşı olmayan 
çalışanlarla ilgili alınabilecek önlemlerin 
neler olduğunun netlik kazanmasının önemine 
değindiler.

Üyeler, ayrıca sektör için büyük önem arz eden 
haksız fiyat denetimlerinin temel ihtiyaç malları 
dışına taşması halinde sektörün zarar göreceğini, 
bahse konunun yayınlanan Yönetmelikte 
belirtilen ürün grupları için sınırlı kalmasının 
önemine değinildi.
Daha önceki toplantılarda da konuşulan, 
pandemi nedeniyle ithalat vergilendirmelerinde 
geçici süreli fahiş navlun fiyatları uygulandığını, 
geçici ve kısa bir süreliğine navlun fiyatlarının 
CİF fiyat değil FOB bedel üzerinden alınma 
taleplerine Kamudan olumlu geri dönüş 
alınamadığını söyleyen Üyeler, bir diğer talebin 
ise referans bir fiyat üzerinden işlemlerin 
gerçekleştirilebileceği olduğunu söylediler.

Gündem maddeleriyle ilgili olarak toplantıya 
davet edilen, Ticaret Bakanlığı İç Ticaret Genel 
Müdürlüğü Perakende Ticaret Daire Başkanı 
Burak Kaplan ise Üyelerden gelen soruları 
yanıtladı.

Tekirdağspor Başkanı'ndan 
Kurumumuza Ziyaret

Tekirdağspor Kulübü Başkanı Mülahim Kuru odamızı ziyaret ederek 
Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay’la görüştü. 
Gerçekleşen ziyarete Sayman Üyemiz Yılmaz Emer de katılım sağladı.

Tekirdağspor Kulübü Başkanı Mülahim Kuru'ya ziyaretleri için teşekkür ederiz.

Özgü Otomotiv firma sahibi Kamil 
Özer'den Kurumumuza Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, 4. Meslek Grubunda faaliyet 
gösteren Özgü Otomotiv firma sahibi Kamil Özer'i kurumumuzda ağırlayarak 
otomotiv sektörünün sorunları hakkında istişarelerde bulundu.

Günay, Nazik ziyaretlerinden dolayı Kamil Özer'e teşekkür 
ederek,çalışmalarında başarılar diledi.



8

KGF’den KOBİ’lere önemli destek

KGF’den KOBİ’lere önemli destek      
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı ve Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Kredi Garanti Fonu’nun (KGF) KOBİ’lere 
yönelik uygulamaya koyduğu destek 
paketlerinden, ilgili sektörlere yararlanma 
çağrısında bulundu.

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Cengiz Günay, Kredi Garanti Fonu 
tarafından Hazine Fonu kefaletinde 
iş dünyasına yönelik sunulan destek 
paketleri hakkında açıklamalarda 

bulundu. Destek 
paketlerinin iş dünyası 
için bir fırsat olacağını 
belirten Başkan Günay, 
“Kredi Garanti Fonu, 
‘Destek Kredisi 2’, 
‘Soğuk Hava Ünitesi 
ve Frigorifik Araçlar 
Destek Paketi’, ‘İmalata 
Dayalı İthal İkamesi 
Destek Paketi’, ‘İlave 
İstihdam Destek Paketi’ 
ve kadın girişimcilere 
yönelik ‘TURWIB 
Programı Destek Paketi’ 

başlıklarında iş dünyasına anlaşmalı 
bankalar aracılığıyla destek verecek.” 
dedi.

KOBİ’lere davet

Söz konusu destek paketleriyle ilgili 
detaylara Kredi Garanti Fonu’nun internet 
sayfası üzerinden ulaşılabileceğini 
belirten Başkan Cengiz Günay, “KGF 
Destek Kredisi 2 paketi, KGF tarafından 
bankalardan yoğun bir şekilde alınan 
kefalet limiti talebini karşılayabilmek ve 
KOBİ’lere sağlanan desteğin devamlığını 

temin etmeyi amaçlıyor. Soğuk Hava 
Ünitesi ve Frigorifik Araçlar Destek 
Paketi ile yerli malı belgesine sahip 
olan KOBİ’lerin, soğuk hava ünitesi 
ve frigorifik araç finansmanına destek 
olunması hedeflenmekte. İmalata Dayalı 
İthal İkamesi Destek Paketi de, yatırım 
teşvik belgesine sahip işletmelerin 
yatırımlarının finanse edilmesine 
amacıyla kullanılacak kredilerin 
teminatlandırılması hedefleniyor. 
İlave İstihdam Destek Paketi ise, 5510 
sayılı kanun kapsamında tescil edilen 
ve Sosyal Güvenlik Kurumuna 2021 
yılı Mart ayına, dönemine ilişkin 
bildirilen muhtasar ve prim hizmet 
beyannamelerindeki sigortalı sayısı 
50’nin altında olan özel sektör işyerlerine, 
işletmelerinin sözleşme veya faturaya 
bağlı işletme giderlerinde kullandırılmak 
üzere finansman sağlanması amaçlanıyor. 
Kadın girişimcilere yönelik hazırlanan 
TURWIB Programı Destek Paketi ile de, 
Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası’ndan 
(EBRD) sağlanan kaynak kapsamında 
kadın yöneticisi bulunan işletmelere 
destek sağlanarak, kadınların iş hayatına 
daha fazla katılımları amaçlanmaktadır. 
İlgili tüm sektörlerimizi sağlanan kredi 

desteklerinden yararlanmaya davet 
ediyorum.” diye konuştu. 
 
Verilen destek paketleriyle ilgili 
detaylı bilgiye verilen linklerden 
ulaşılabilmektedir:
KGF Destek Kredisi 2: https://www.
kgf.com.tr/index.php/tr/urunlerimiz/
ozkaynak-kefaletlerimiz/banka-
kredileri/kgf-destek-kredisi-2
Soğuk Hava Ünitesi ve Frigorifik 
Araçlar Destek Paketi: https://www.
kgf.com.tr/index.php/tr/urunlerimiz/
hazine-destekli-kefaletler/soguk-hava-
unitesi-ve-frigorifik-araclar-destek-
paketi
İmalata Dayalı İthal İkamesi Destek 
Paketi: https://www.kgf.com.tr/index.
php/tr/urunlerimiz/hazine-destekli-
kefaletler/imalata-dayali-ithal-ikamesi-
destek-paketi
İlave İstihdam Destek Paketi: https://
www.kgf.com.tr/index.php/tr/
urunlerimiz/hazine-destekli-kefaletler/
ilave-istihdam-destek-paketi
TURWIB Programı Destek Paketi: 
https://www.kgf.com.tr/index.php/tr/
urunlerimiz/hazine-destekli-kefaletler/
turwib-programi-destek-paketi

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Tekirdağ Ticaret İl Müdürü Mehmet Furtına, KOSGEB Tekirdağ Güney 
Müdürü Ceyhan Bahadır Karataş ve Tekirdağ Lokantacılar Odası Başkanı 
Ali Kıral ile bir araya gelerek Tekirdağ'ın ekonomik ve ticari hayatı hakkında 
istişarelerde bulundu.

Nazik ziyaretleri için teşekkür ediyoruz.

Tekirdağ Ticaret İl Müdürü, KOSGEB 
Tekirdağ Güney Müdürü ve Tekirdağ 

Lokantacılar Odası Başkanı’ndan 
Odamıza Ziyaret

Başkanımız Günay'dan Özdemirler Yapı 
Market Ticaret Limited Şirketi'ne Ziyaret

Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, 8. Meslek 
Grubunda faaliyet gösteren 
Özdemirler Yapı Market 
Ticaret Limited Şirketi 
Yetkilisi ve Meclis Üyemiz 
Özkan Özdemir’i işyerinde 
ziyaret ederek, sektörün 
sorunlarını ve çözüm 
önerilerini görüştü.
 
Misafirperverliğinden 
dolayı kendisine teşekkür 
ederiz.

TOBB Sigorta Acenteleri Sektör Meclis Üyesi ve Antalya TSO 
Meclis Üyesi İbrahim Düzenli'den Kurumumuza Ziyaret

TOBB Sigorta Acenteleri Sektör Meclis 
Üyesi ve Antalya TSO Meclis Üyesi 
İbrahim Düzenli kurumumuza ziyarette 
bulundu.

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
sigortacılık sektöründe faaliyet gösteren 
Meclis Üyemiz Mehmet Kara'nın da iştirak 

ettiği ziyarette TOBB 3-5 Mart 2022 
tarihinde Antalya / Belek'te sigorta sektörü 
ile kamu ve özel sektör başta olmak üzere 
ulusal ve uluslararası tüm tarafları bir araya 
getirmeyi ve işbirliklerini geliştirmeyi 
amaçlayan Uluslararası Sigorta Fuarı ve 
Kongresi hakkında istişarelerde bulundu.
Nazik ziyaretlerinden dolayı kendilerine 
teşekkür ederiz.

Unlu Mamuller Sektöründe Faaliyet Gösteren 
Üyelerimizle Gerçekleşen Toplantıda Sektörle 

İlgili Sıkıntı, Sorun ve Talepler Görüşüldü
Meclis Başkanımız Hakan 
Şık ve Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz 
Günay, Unlu Mamuller 
sektöründe faaliyet gösteren 
üyelerimizle bir araya 
gelerek sektörle ilgili 
sıkıntı, sorun ve talepleri 
dinleyerek istişarelerde 
bulundu. 

Meclis Üyemiz ve AK 
Parti Tekirdağ İl Başkanı 
Mestan Özcan, 3. Meslek 
Komite Başkanımız Birol 
Artun ve sektör temsilcileri 
toplantıya katılım sağladı.
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Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Tekirdağ İl Başkanı İlker Yücel ve Parti İl 
Sekreteri Elber Alper Kısıkçılar'ı kurumumuzda ağırlayarak gündeme ilişkin 
konular hakkında görüşmelerde bulundu. 

Nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz. 

MHP Tekirdağ İl Başkanlığı'ndan 
Kurumumuza Ziyaret

Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, Namık Kemal Üniversitesi 
(NKÜ) Teknopark Yönetim Kurulu   toplantısına iştirak etti.

Namık Kemal Üniversitesi’nde gerçekleşen toplantıya; NKÜ Rektörü Prof. Dr. Mümin Şahin, 
Tekirdağ Ticaret Borsası Başkanı Osman Sarı, Çorlu TSO Başkanı İzzet Volkan, NKÜTEK 
Genel Müdürü Prof. Dr. Bülent Eker, Çerkezköy OSB Başkanı Eyüp Sözdinler, Tekirdağ 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Fatih Ünsal katılımda bulundular.

Namık Kemal Üniversitesi (NKÜ) Teknopark 
Yönetim Kurulu Toplantısı Gerçekleşti

Trafiğe 10 ayda 1 milyon 
aracın kaydı yapıldı

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 
ekim ayına ilişkin motorlu kara 
taşıtları istatistiklerini açıkladı.
 
Buna göre, ekim sonu itibarıyla trafiğe 
kayıtlı toplam taşıt sayısı 25 milyon 
105 bin 532 oldu.
 
Bu araçların yüzde 54,3'ünü otomobil, 
yüzde 16,3'ünü kamyonet, yüzde 
14,8'ini motosiklet, yüzde 8'ini 
traktör, yüzde 3,5'ini kamyon, yüzde 
2'sini minibüs, yüzde 0,8'ini otobüs 
ve yüzde 0,3'ünü özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu.
 
Ekimde trafiğe kaydı yapılan 
toplam taşıt sayısı 85 bin 691 olarak 
belirlendi. Bu taşıtların yüzde 
50,8'inin otomobil, yüzde 22,8'inin 
motosiklet, yüzde 15,4'ünün 
kamyonet, yüzde 7'sinin traktör, 
yüzde 2,9'unun kamyon, yüzde 
0,5'inin minibüs, yüzde 0,4'ünün 
otobüs ve yüzde 0,2'sinin özel amaçlı 
taşıtlar olduğu kayıtlara geçti.
 
Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı 
ekimde bir önceki aya göre yüzde 7,9 
azaldı. Söz konusu ayda kayıt sayıları 
özel amaçlı taşıtlarda yüzde 27,1, 
kamyonda yüzde 19,2, kamyonette 
yüzde 15,6 artarken minibüste yüzde 
46,9, motosiklette yüzde 27,6, otobüste 
yüzde 12,2, traktörde yüzde 10,3 ve 
otomobilde yüzde 2,1 geriledi.
 
Geçen ay trafiğe kaydı yapılan taşıt 
sayısı yıllık bazda yüzde 25,1 düştü. 
Bu dönemde trafiğe kaydı yapılan 
taşıt sayısı kamyonda yüzde 12,7, 
motosiklette yüzde 5,6, traktörde 
yüzde 3,9, özel amaçlı taşıtlarda 
yüzde 3,8 artarken otomobilde yüzde 
38,6, minibüste yüzde 21, kamyonette 
yüzde 17 ve otobüste yüzde 13,5 
azaldı.
 
Söz konusu ayda 884 bin 90 taşıtın 
devri yapıldı. Devri yapılan taşıtların 

yüzde 71,4'ünü otomobil, yüzde 
15,6'sını kamyonet, yüzde 5,4'ünü 
motosiklet, yüzde 3,2'sini traktör, 
yüzde 2'sini kamyon, yüzde 1,8'ini 
minibüs, yüzde 0,5'ini otobüs ve 
yüzde 0,1'ini özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu.
 
Geçen ay 43 bin 538 otomobilin trafiğe 
kaydı gerçekleştirildi.

 OCAK-EKİM DÖNEMİ VERİLERİ
 
Ocak-ekim döneminde geçen yılın 
aynı dönemine göre trafiğe kaydı 
yapılan taşıt sayısı yüzde 17,4 artarak 
998 bin 860, trafikten kaydı silinen 
taşıt sayısı yüzde 13,8 azalarak 34 
bin 111 oldu. Böylece ocak-ekim 
döneminde trafikteki toplam taşıt 
sayısında 964 bin 749 artış gerçekleşti.
 
Bu dönemde trafiğe kaydı yapılan 540 
bin 642 otomobilin yüzde 61,7'sinin 
benzin, yüzde 23,9'unun dizel, yüzde 
8,9'unun elektrikli veya hibrit, yüzde 
5,5'inin LPG yakıtlı olduğu görüldü.
 
Ekim sonu itibarıyla trafiğe kayıtlı 
13 milyon 634 bin 249 otomobilin 
ise yüzde 37,7'sinin dizel, yüzde 
36'sının LPG, yüzde 25,4'ünün benzin 
yakıtlı, yüzde 0,6'sının elektrikli veya 
hibrit olduğu tespit edildi. Yakıt türü 
bilinmeyen otomobillerin oranı yüzde 
0,3 oldu.
 
Yılın 10 ayında trafiğe kaydı yapılan 
otomobillerin yüzde 28,9'unun 1401-
1500, yüzde 26,6'sının 1300 ve altı, 
yüzde 22,2'sinin 1301-1400, yüzde 
14,8'inin 1501-1600, yüzde 6,1'inin 
1601-2000, yüzde 0,7'sinin 2001 ve 
üstü motor silindir hacmine sahip 
olduğu belirlendi.
 
Söz konusu dönemde trafiğe kaydı 
yapılan otomobillerden yüzde 41'inin 
beyaz olduğu kayıtlara geçti.

kaynak: www.itohaber.com

Tarımsal girdi fiyat endeksi eylülde 
yıllık yüzde 27,79, aylık yüzde 1,56 arttı
Türkiye İstatistik Kurumu, eylül ayına 
ilişkin Tarım-GFE verilerini açıkladı.
 
Buna göre, endeks eylülde bir önceki aya 
göre yüzde 1,56, geçen yılın aralık ayına 
göre yüzde 17,30, geçen yılın aynı ayına 
göre yüzde 27,79 ve 12 aylık ortalamalara 
göre yüzde 22,19 yükseldi.
 
Ana gruplarda bir önceki aya göre 
tarımsal yatırıma katkı sağlayan mal ve 
hizmet endeksinde yüzde 0,42, tarımda 
kullanılan mal ve hizmet endeksinde 
yüzde 1,74 artış gerçekleşti. Geçen yılın 
aynı ayına göre tarımsal yatırıma katkı 
sağlayan mal ve hizmet endeksinde yüzde 
23,23, tarımda kullanılan mal ve hizmet 
endeksinde yüzde 28,55 artış görüldü.
 
ALT GRUPLAR
 
Yıllık artışın düşük olduğu alt gruplar 
sırayla yüzde 10,20 ile tohum ve dikim 
materyali, yüzde 12,33 ile tarımsal ilaçlar 
ve yüzde 15,64 ile malzemeler oldu. Buna 
karşılık, yıllık artışın yüksek olduğu alt 
gruplar ise sırayla yüzde 71,47 ile gübre 
ve toprak geliştiriciler, yüzde 43,67 ile 

bina bakım masrafları ve yüzde 42,28 ile 
çiftlik binaları (ikamet amaçlı olmayan-
lar) olarak kayıtlara geçti.
 
Aylık artışın düşük olduğu alt gruplar 
sırasıyla yüzde 0,09 ile tohum ve dikim 
materyali ve yüzde 0,37 ile veteriner har-
camaları oldu. Buna karşılık, aylık artışın 
yüksek olduğu alt gruplar ise sırasıyla 
yüzde 6,21 ile gübre ve toprak geliştiricil-
er ve yüzde 3,31 ile enerji ve yağlar olarak 
gerçekleşti.
 
Bir önceki aya göre azalış gösteren tek 
alt grup ise yüzde 0,03 ile çiftlik binal-
arı (ikamet amaçlı olmayanlar) olarak 
belirlendi. kaynak: www.itohaber.com

Emlak ve İkinci El Taşıt Ticareti İçin 
Mesleki Uzmanlık Eğitimleri Başladı
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Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (Tekirdağ TSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı ve 
Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Dışişleri Bakanlığı Avrupa 
Birliği Başkanlığı tarafından, 
Global Girişimcilik Haftası 
kapsamında elektronik 
ortamda düzenlenen 
‘Girişimciler için AB Projeleri 
Fırsatları’ toplantısına katıldı.

“Sizleri şahsım ve Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği 
yönetim kurulu adına saygıyla 
selamlıyorum. Girişimciler 
için AB Projeleri Fırsatları 
Toplantısı’na hepiniz hoş 
geldiniz. Bugün burada Global 
Girişimcilik Haftası kapsamında 
siz değerli KOBİ’lerimizle 
ve girişimcilerimizle 
birlikte olmaktan büyük bir 
mutluluk duyduğumu ifade 
etmek istiyorum” diyerek 
konuşmasına başlayan Günay; 
“Girişimcilik, TOBB olarak 
çok önemsediğimiz ve yıllardır 
hamiliğini yaptığımız bir konu. 
Çalışma konularımız arasındaki 
en önemli ajandalarımızdan 

da biri. O sebeple bugün 
bir arada oluşumuzu da çok 
kıymetli ve değerli görüyoruz. 
Sözlerime başlamadan önce 
özellikle AB Programlarının 
yaygınlaşmasında 
gerçekleştirdikleri 
çalışmalardan ötürü Dışişleri 
Bakan Yardımcımız ve AB 
Başkanımız, Büyükelçi Sn. 
Faruk Kaymakçı’ya teşekkür 
etmek istiyorum.Tabi AB destek 
programlarının yaygınlaşması 
sadece AB Başkanlığımız 
ile değil, AB Başkanlığı ile 
ilgili destek programının 
koordinatör kuruluşları TKDK 
ve KOSGEB’in desteği ile 
gerçekleşiyor. Ben bir kez de 
bugün burada bizlerle oldukları 
için hem TKDK Başkanımız 
Dr. Muhammed Adak’a, hem de 
KOSGEB Başkanımız Hasan 
Basri Kurt’a teşekkür etmek 
istiyorum.” Dedi.

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (Tekirdağ TSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı ve Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi;

Değerli KOBİ’ler ve 
girişimciler,
Girişimciliği aslında kısaca 
bir fikre inanmak, o fikrin 
arkasında durmak, o fikir 
için çalışmak ve sonuçta 
ilgili fikir kapsamında 
kurulan hayalleri elde etmek 
olarak tanımlayabiliyoruz.
Bu nedenle hayatın ve piyasa 
şartlarının gerekliliğine 
uygun olmayan fikirler ve 
projeler maalesef hayatta 
kalamıyor.
Bu noktada ise aslında 
başarılı girişimcilik olgusu 
karşımıza çıkıyor.
Başarılı girişimler hayal ile 

gerçek arasındaki en doğru bağı 
kuran modeller oluyor.
Ancak bu bağı kurmak her 
zaman mümkün olmayabiliyor.
Sürekli değişen veya doğru 
analiz edilemeyen piyasa 
şartları, planlanan modellerin 
başarıya ulaşmasını 
engelleyebiliyor.
Bu noktada ise hem devletimizin 
girişimcilere sağladığı destekler, 
hem de bugünkü toplantımızın 
ana konusu olan AB destekleri 
devreye giriyor.
İşte bu destekler girişimcilerin 
hayal ile gerçek arasındaki bağı 
kurarken, yani iş modellerimizi 
tasarlarken ve bu tasarımı 
hayata geçirirken aldığımız riski 
azaltmak üzere girişimcilere ve 
KOBİ’lere destek oluyor.
Dolayısıyla bu destekler, hem 
KOBİ’lerin mevcut işletmelerine 
ilişkin yeni projeleri hayata 
geçirirken, hem de girişimcilerin 
fikirlerini hayata geçirirken 
aldıkları finansal riskleri 
azaltmakta büyük rol oynuyor.
Değerli izleyiciler,
TOBB olarak devlet destekleri 
konusunda kamu kurum ve 
kuruluşlarımız ile çok yakından 

çalışıyor, girişimcilerin ve 
KOBİ’lerin ihtiyaçlarını 
ilgili kuruluşlara bildiriyor 
ve yeni destek yayınlandığı 
zaman bu desteğe ilişkin 
bilginin yaygınlaştırılması için 
etkinlikler düzenliyoruz.
Bu çalışmalarımız esnasında 
hem girişimcilerin, hem de 
KOBİ’lerin devlet desteklerinden 
haberdar olduklarını ancak 
AB programları kapsamındaki 
desteklerden yeterince 
faydalanamadıklarını gördük.
Bu kapsamda Dışişleri Bakanlığı 
AB Başkanlığı görüşmeler 
sonucunda Oda-Borsalarımıza 
AB Programları çerçevesinde 
proje yazımı konusunda 
bir eğitim vermenin fayda 
sağlayacağını değerlendirdik.
Sağ olsun bu noktada AB 
Başkanlığımız çok hızlı 
bir aksiyon aldı ve onlarla 
işbirliğinde Oda-Borsalarımızda 
çalışan 140 kişiye proje yazma 
eğitimi verdik.
Bu konuda Oda-Borsa 
çalışanlarımızı eğitmeye devam 
ediyoruz, inşallah bu eğitimlerin 
kısa zaman içerisinde 
meyvelerini vereceğine 
inanıyorum.
Eğittiğimiz bu 140 çalışma 
arkadaşımızla birlikte 2021 
-2027 yılında bir önceki 
döneme göre hem Oda-Borsa 
camiamıza, hem de KOBİ’ler ve 
girişimcilerimize daha fazla AB 
Fonu getirmeyi hedefliyoruz.
Ben bu kapsamda gayretleri için 
AB Başkanlığımıza bir kez daha 
teşekkür etmek istiyorum.
Değerli izleyiciler ve 
girişimcilik ekosisteminin 
paydaşları,
AB programlarından 
faydalanmanın temel 
özelliklerinden bir tanesi 
de güçlü konsorsiyumlar 

oluşturmaktan geçiyor.
Güçlü konsorsiyumlar ise doğru 
kurumların bir araya gelmesiyle 
oluyor.
TOBB olarak 365 Oda-Borsamız 
ve 1,5 milyon üyemiz ile Türk 
özel sektörünün çatı kuruluşu 
olarak faaliyet gösteriyoruz.
Yine TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu ve TOBB Genç 
Girişimciler Kurulu ile 15 
bin üyemiz ile Türkiye’nin 
girişimcilik ekosisteminin itici 
gücünü oluşturuyoruz.
Özel sektörde faaliyet gösteren 
tüm kuruluşları kapsayan, Türk 
özel sektörü için şemsiye bir 
rolümüz bulunuyor.
Birliğimiz Başkanı 
Sn. Hisarcıklıoğlu’nun 
Eurochambers’ta ve uluslararası 
kuruluşlardaki görevleri ile 
birlikte uluslararası alanda 
da TOBB olarak prestijli bir 
konuma sahibiz.
Bu değer aslında hepimizin.
Burada özellikle girişimcilik 
ekosisteminde faaliyet gösteren 
paydaşlarımıza da bir çağrıda 
bulunmak istiyorum.
AB Programları çerçevesinde 
geliştirdiğiniz kapsayıcı 
projeler için Birliğimizi de proje 
konsorsiyumlarının üyesi olarak 
değerlendirebilirsiniz.
Proje faaliyetlerini 
karşılıklı konuşarak, 
hem projenin ülkemizde 
yaygınlaştırılmasında, 
hem de proje için AB 
nezdinde gerçekleştirilecek 
lobi faaliyetlerinde, AB 
Başkanlığımız ile işbirliği 
içerisinde size destek olabilir, 
projelerinizi himaye edebiliriz.
Bu duygu ve düşüncelerle 
sözlerime son verirken 
toplantının hayırlara vesile 
olmasını diliyor, hepinizi 
saygıyla selamlıyorum.

NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   KASIM  SAYI: 5

TOBB OLARAK GİRİŞİMCİLİĞİ ÇOK ÖNEMSİYORUZ

Tekirdağ TSO Kasım Ayı Olağan Meclis Toplantısı Gerçekleşti
Tekirdağ TSO Kasım 
ayı olağan meclis 
toplantısı, Meclis 
Başkanımız Hakan 
Şık başkanlığında 
Yönetim Kurulu 
ve Meclis Üyeler-
imiz ile Komite 
Başkanlarımızın da 
katılımıyla Tekirdağ 
TSO Konferans Sa-
lonunda yapıldı.
 
Toplantıda gün-
dem maddeleri 
görüşülerek karara 
bağlandı.
 


